
Protokół Nr XXXVI/2013 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 25 września 2013 roku 
 

 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie 
Adam Mysiara. Przywitał wszystkich zebranych. 
Stwierdził iż w chwili otwarcia obrad obecnych jest 13 radnych co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz  
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: 
zmieniająca uchwałę Nr XXXII/238/2013 z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 
zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego lub pożyczki zaciąganego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów. 
Głosowanie 
13 głosów - za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIII/244/2013 z dnia 24 maja 

2013 roku w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 
bezprzetargowym, dla trwałego zarządcy. 

9. Uchwała w sprawie zmieniająca Uchwałę XIX/137/2012 Rady Miejskiej 
w Sędziszowie z dnia 19 marca 2012 roku w sprawie ustalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Sędziszów oraz zasad wynajmowania tymczasowych pomieszczeń 
wchodzących w skład zasobu tymczasowych pomieszczeń gminy Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
jej przebiegu. 

11. Uchwała intencyjna w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
zadanie p.n. „Przebudowa  ul. Tysiąclecia w Sędziszowie”. 



12. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych w gminie Sędziszów. 

13. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
14. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
15. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXII/238/2013 z dnia 27 marca 2013 roku 

w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego lub pożyczki zaciąganego na 
spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informacje o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Burmistrz zwrócił się z prośbą o selektywną zbiórkę odpadów, daliśmy niewielką 
różnicę w opłatach między odpadami zmieszanymi a segregowanymi żeby 
mieszkańców nie obciążać. W dniach odbioru odpadów zmieszanych nie należy 
wystawiać segregowanych bo wtedy wszystko idzie do Włoszczowy i musimy więcej 
zapłacić. Musimy wykazać się limitami odzysku bo to przełoży się na cenę odpadów. 
Byłem świadkiem gdy na wsiach w dni odbioru odpadów zmieszanych były 
wystawione szkło, plastiki, papier i odpady biologiczne które powinny iść do 
kompostownika.  My na razie kupimy pojemniki na szkło, może Wspólnoty kupiłyby 
pojemniki na papier. Spółdzielnia odpowiedziała że nie będzie prowadzić segregacji. 
Na dziś brakuje nam 40 deklaracji. 
Radny W. Tabor 
- zapytał jaka jest planowana kwota na remont SCK? 
Pan Burmistrz 
- 633.000 zł kwota dofinansowania, 25% nasz udział własny. 
Radny J. Wiencek 
- czy to znaczy że będzie remont Sali kinowej a czy projektory i oświetlenie też? 
Pan Burmistrz 
- wymiana siedzisk i przebudowa sceny. 
Radny S. Łazarski 
- na temat kanalizacji na Skarpie więcej było zbędnych dyskusji a prace ziemne trwały 
3 dni, w ciągu kilku dni łącznie z rekultywacją terenu zostało zrobione i efekt ekstra. 
Radny N. Jawor 
- czy jest możliwość zakupu po jednym pojemniku na szkło dla wsi? 
Pan Burmistrz 
- musimy to przeanalizować w pierwszej kolejności myśleliśmy o osiedlach gdzie są 
duże skupiska osób. 
Radny J. Strzelec 
- mówi Pan o segregacji czy worki będą dawane co miesiąc? 



Pan Burmistrz 
- nie, jednorazowo później każdy sam kupuje. 
Radny Z. Konieczny 
- czy doziarnianie dróg już zakończono? 
Pan Burmistrz 
- prace są kontynuowane. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- co z drogą za lasem w kierunku p. Tasak? 
Pan Burmistrz 
- byliśmy tam, standard drogi od PALKO jest dobry. 
Radny W. Tabor 
- większość ludzi jeździ od strony hotelu, 
- ponawiam prośbę o załatanie dziury k/ kaplicy w Gniewięcinie, 
- gdy koparka będzie na terenie wyrównać glinianki, 
- skierować pismo do p. Smolarek na Pile o podcięcie zwisających gałęzi. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli są pieniądze to proszę dokończyć drogę k/ Kralewskiego, 
- wykonać rów na Podsadku. 
Radny J. Sroka 
- konserwacja chodnika i udrożnienie kratek odwadniających w Tarnawie, 
- mieszkańcy Tarnawy proszą o doziarnienie tłuczniem drogi od p. Stefańczyk w 
kierunku p. Chuchro, zniszczonej przy budowie kanalizacji i wodociągu, 
- zabezpieczyć rozsuwające się kraty droga Tarnawa – Warszawka, 
- Swaryszów odwodnienie przy posesjach p. Pabiańczyk i p. Cieśliński, 
- wyprofilować drogę w kierunku Krzelowa, 
- prośba o zamontowanie lustra koło CPN, 
- wyrównać pobocza przy drodze powiatowej Tarnawa i Swaryszów. 
Radny J. Wiencek 
- wyjazd z ul. Majowej na obwodnicę załamany chodnik przez Tiry jeżdżące do 
Biedronki, 
- teren między osiedlem Skarpa a ul. Leśną przed bl. 11, 12 bardzo zarośnięte, krzaki 
coraz większe. 
Radny S. Łazarski 
- od ul. 1000 – Lecia działka p. Pajda również zarośnięta, 
- w planach budżetowych na przyszłe lata ująć jako zadanie likwidację smrodu z 
kanalizacji, ustalić przyczynę. 
- prosimy o zorganizowanie spotkania ze Wspólnotami. 
Radny M. Gliwiński 
- poprosić Policję o patrole na ulicach Rajska, Krótka, Wesoła młodzież tak rozrabia 
że ostatnio kosz na plastiki z tamtych okolic był pod SCK. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- proszę o ujęcie w budżecie zadań oświetlenie przy ul. Sportowej na wieży PKP 
często są awaria i ulica nie jest oświetlona,  i budowa chodnika przy Jędrzejowskiej,  
- kiedy wreszcie będzie remont mostu i chodnika w Rynku? 
- proszę sprawdzić znaki drogowe i przystanki jak wyglądają, 



- wyczyścić kratę ściekową przy ul. Rzecznej, 
- przy wjeździe na Gniewięcińską zasypany rów i woda zalewa posesje, 
- ściąć pobocza przy Wodzisławskiej i wyczyścić rów. 
Radny Z. Gładki 
- ponawiam prośbę o ścinkę poboczy w Pawłowicach w kierunku szkoły i 
odprowadzić wodę, to samo przy boisku, 
- czy jest odpowiedź z Powiatu o odtworzenie rowu w Łowini. Pan Chmielarski zebrał 
podpisy, pojechał i dostał odpowiedź że będzie robione, 
- czy zostało wysłane pismo do właścicieli działek w Łowini o wycinkę krzaków, 
- radny K. Chmaruk zgłosił utwardzenie drogi na łuku i dostał odpowiedź negatywną. 
Pan Przewodniczący 
- mieszkańcy dziękują za chodnik w kierunku starego cmentarza, czekają na 
kontynuację dalszego odcinka. 
Kierownik Oddz. KRUS w Jędrzejowie 
- przedstawił zagadnienia dotyczące wypadkowości w gospodarstwach rolnych oraz 
zmiany do ustawy o ubezpieczeniu rolników tj. możliwości skorzystania przez 
rolników i członków ich rodzin z dofinansowania do składek na ubezpieczenie. Z 
terenu gminy Sędziszów ubezpieczonych w KRUS jest 800osób. 
W zakresie wypadków w gospodarstwach jest notowany duży spadek, w 2012 roku 
było 24tys wypadków w gminie J –ów 153 a w gminie Sędziszów 14. W 2013 roku 4 
wypadki w gm. Sędziszów. 
Wypadki w gospodarstwach to w większości związane są z upadkami, złamania, 
skręcenia. Zdarzają czasami upadki śmiertelne. Prowadzimy szkolenia jak zapobiegać 
wypadkom. Tendencja jest spadkowa w związku z rozwojem mechanizacji, sprzęt jest 
coraz lepszy a i podwórka też wyglądają inaczej. 
Jeśli chodzi o dofinansowanie do składek to można sobie sprawdzić na stronach 
KRUS. Od 1 września rolnik podlegający ubezpieczeniu z KRUS w związku ze 
sprawowaniem opieki nad dzieckiem może dostać dofinansowanie przez 3 lata na 
dziecko do 5 lat, a na dziecko niepełnosprawne przez 6 lat do 18 roku życia. Proszę 
państwa sołtysów i radnych o podawanie informacji w teren. Jeśli w gospodarstwie 
jest córka lub zięć opiekujący się takimi dziećmi też mogą wystąpić z wnioskiem o 
dofinansowanie. Dofinansowanie nie przysługuje gdy opiekun korzysta z pomocy 
państwa np. odprowadza składki do ZUS, lub przebywa na urlopie macierzyńskim czy 
wychowawczym bo też korzysta z pomocy a nie może być podwójnego 
dofinansowania. Jeśli będą jakieś wątpliwości proszę dzwonić do KRUS. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XXXIII/244/2013 z dnia 
24 maja   2013 roku w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu składania deklaracji 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXXVI/275/2013 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 



- odczytał projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy w trybie bezprzetargowym, dla trwałego zarządcy. 
Głosowanie 
13 głosów – za                    uchwała Nr XXXVI/276/2013 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie zmieniająca Uchwałę XIX/137/2012 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia 19 marca 2012 roku w sprawie ustalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Sędziszów oraz zasad wynajmowania tymczasowych pomieszczeń wchodzących 
w skład zasobu tymczasowych pomieszczeń gminy Sędziszów. 
Głosowanie  
13 głosów – za                     uchwała Nr XXXVI/277/2013 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXXVI/278/2013 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
zadanie p.n. „Przebudowa  ul. 1000 - Lecia w Sędziszowie”. 
Głosowanie 
13 głosów – za                uchwała Nr XXXVI/279/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych w gminie Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwałą Nr XXXVI/280/2013 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXXVI/281/2013 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXXVI/282/2013 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- zależy nam na szybkim spłaceniu kredytu ale przepisy nie pozwalają, żeby móc 
spłacać to musimy spłaszczyć spłatę poprzez wydłużenie karencji. Doszliśmy do 
wniosku że jednak nie obligacje a kredyt. 



Radny S. Łazarski 
- gdybyśmy w 2014 roku chcieli wziąć następny kredyt to jakie będą możliwości? 
Pani Skarbnik 
- będziemy mogli ale z dłuższą karencją spłat, ograniczone są wskaźniki spłat wg 
indywidualnych dla każdej gminy. Jest projekt zmian ustawy, który proponuje że 
środki na udział własny gmin z kredytów nie będą wchodzić do wzoru wyliczania 
wskaźników zadłużenia. 
Pan Burmistrz 
- najlepiej gdy sytuację finansową ocenia ktoś z zewnątrz, u nas robią to banki, 
uważają że nasza sytuacja jest bardzo dobra, nasze zadłużenie spadło. 
Pani Skarbnik 
- zamiast lokować wolne środki na lokacie w 2013 roku spłacimy całe zadłużenie do 
Szczekocin. 
- odczytała zmieniająca uchwałę Nr XXXII/238/2013 z dnia 27 marca 2013 roku 
w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego lub pożyczki zaciąganego na spłatę 
wcześniej zaciągniętych kredytów. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XXXVI/283/2013 
Ad. 16 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
W. Tabor –droga za lasem jest w stanie dobrym, 
- wyrwa k/kaplicy dzisiaj jest robiona, 
- glinianki dzisiaj będą wyrównane przez pracowników ZUK, 
- szykujemy generalne wystąpienie do właścicieli posesji o podcięcie krzaków przy 
posesjach, udrożnienie rowów. Zwrócimy się do ZDP aby wystąpili o to samo przy 
powiatowych. 
Radny J. Strzelec 
- na Skarpie zarośla sięgają do bloków, jeśli wszyscy równo traktowani to 
egzekwować od wszystkich. 
Pan Burmistrz 
- jeśli są skrzyżowania dróg to nie czekamy tylko robimy sami w celu zapewnienia 
bezpieczeństwa, wzdłuż dróg nie będziemy wycinać. 
Radny Z. Gładki 
- cały czas mówię żeby utrzymywać gminne, każdy właściciel niech robi przy swojej 
posesji. 
Radny Z. Konieczny 
- ludzie chcą rowy a później sami przyorają pobocza, każdy przy swojej posesji 
powinien sam udrożnić. 
Pan Burmistrz 
- nie jesteśmy w stanie wszędzie postawić urzędnika. 
Pan J. Strzelec – wyliczymy jakie pieniądze zostają w drogach, myślę że wystarczy na 
doziarnienie k/Kralewskiego ok. 2 zestawy. 
Pan J. Sroka –chodnik za mostem zgłosimy, była deklaracja że do 10 października 
wszystko poprawią, 
- drogę od p. Stefańczyka sprawdzimy czy jest przejezdność jeśli nie to wyrównamy, 
- sprawę przepustu rozeznamy, 



- w sprawie rowów zwrócimy się jeszcze raz do Powiatu, bo odpisali że nie będą 
robić, 
- sprawę zamontowania lustra przekażemy, 
- wystąpimy o konserwację poboczy. 
Pan J. Wiencek – załamywany chodnik przy zjeździe z obwodnicy trzeba chyba 
przebudować, przyjmujemy jako wniosek, 
- uporządkowanie terenu p. Domańskiej przy skarpie, ona uważa że dała działkę pod 
drogę na wjazd na osiedle to my powinniśmy utrzymywać porządek. Wystąpimy żeby 
sprzedała ten teren, ale tam jest  tylko jedna działka budowlana, 
- wystąpimy do p. Pajda o zrobienie porządku. 
Pan S. Łazarski – sprawdzaliśmy drożność kanalizacji, wszystko odpływa może po 
podłączeniu p. Pajdy rozwiąże się problem smrodu z kanalizacji, 
- po zakończeniu zebrań wiejskich zorganizujemy spotkanie ze Wspólnotami razem ze 
SPEC 10 października. 
Pan Z. Adamski – oświetlenie ul. Sportowej to będą duże koszty, 
- chodnik przy Jędrzejowskiej i Polnej planujemy, 
Radny Z. Adamski 
- jeśli jest duża mgła światło z wieży PKP nie oświetla ulicy, 
- na łuku Gniewięcińskiej wyjazd od ZOL nachylone topole stwarzają zagrożenie. 
Pan Burmistrz 
- chodnik chciałbym zrobić, zobaczymy jak Powiat zachowa się z drogą do Mierzawy, 
bo jeśli zrobią to my ze swoich zrobimy chodnik, 
- o remont mostu w Rynku wystąpimy ponownie, 
- zrobimy przegląd przystanków, znów trzeba robić remonty, 
- firma kończy remont przystanku przy SEFAKO, 
- kratka ściekowa koło p. Madejskiego (skierował sprawę do Prokuratury o 
niedopełnienie obowiązków podczas powodzi w 2010 roku, toczy się postępowanie. U 
niego zrobiliśmy najwięcej w celu osuszenia pomieszczeń, otrzymał najwyższy 
zasiłek), 
- ścinkę poboczy i udrożnienie rowu przy Wodzisławskiej zgłosimy do ZDP. 
Pan Z. Gładki – pobocza w Pawłowicach zgłosimy ponownie, 
- wycinka krzewów – wikliny na boisku, rozważamy wynajęcie firmy, 
- prosiłem Panią Dyrektor SP Pawłowice o zaplanowanie wykonania boiska przy 
szkole, 
- w sprawie odtworzenia rowu w Łowinii otrzymaliśmy odpowiedź że będzie robione, 
- pisma do właścicieli posesji o utrzymywanie porządku szykujemy. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o zaopiniowanie karty i spisu 
nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji z mocy prawa: 
- w Pawłowicach  o powierzchni 15,4732 ha w tym drogi gospodarcze (dojazdowe do 
pól) na łączną powierzchnię 8,8132 ha.  
- w Wojciechowicach o powierzchni 2,8631 ha jako drogi gospodarcze, 
- w Łowiniio powierzchni łącznej 6,1640 ha, jako drogi gospodarcze + 0,2000 ha 
nieużytek. 
Rada pozytywnie zaopiniowała przedstawione karty i spis nieruchomości. 



- odczytał podziękowanie z Parafii św. Prokopa z Krzcięcic za wykonanie iluminacji 
kościoła, 
- odczytał pismo Dyrektora ZSO w sprawie o ujednolicenie dożywiania dzieci w 
szkole (pismo stanowi załącznik do protokołu), 
Rada zdecydowała, że rozwiązanie tego problemu to kompetencja Dyrektora. 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem na ten temat aby poznać szczegóły, okazuję się że co roku musi być 
przetarg. Dwa lata temu kiedy posiłki były przywożone z Radomia dzieci nie chciały 
jeść. W ubiegłym roku spotkali się wszyscy i uzgodnili specyfikację. Zasady 
żywieniowe mówią, że co najmniej 2 razy w tygodniu powinna być zupa z 
warzywami. Tak jak żywi p. Gębka to mało to, nieprawdą jest że posiłki podawane są 
w plastikowych naczyniach. 
Radny D. Juszczyk 
- w tym roku też było podawane w plastikach. 
Pan Burmistrz 
- jadłospisy są zgodne z przetargiem, problem ten powinien być rozwiązany na 
poziomie szkoły. 
Radny N. Jawor 
- dzieci się wstydzą jeśli jedne jedzą drugie danie a inne zupę  to wiedzą kto ma 
płacone przez OPS. 
Pan Burmistrz 
- od nowego roku dla spokoju spróbujemy ujednolicić posiłki. 
Radny J. Strzelec 
- poprosił o pomalowanie pasów przy kościele w Mstyczowie, 
- zapytał czy będzie robiony rów powodziowy na Podlesiu? 
Pan Burmistrz 
- będziemy walczyć o to. 
- otrzymaliśmy pozew do Sądu w sprawie wypowiedzenia umowy dla TAMAX. 
Pani Sekretarz 
- kto ma rację to jest kwestia ocenna. 
- jest wniosek p. Jelonek z Krakowa, która jest właścicielem działki za OPS i 
budynkiem p. Foltyna. W PZP teren do obwodnicy jest jako przemysłowy, Sąd 
wyznaczył drogę konieczną do 3,5tony. Ona zwróciła się że chce budować hurtownię, 
z tym wiąże się zgoda na transport do 20t drogą koło kościoła i OPS. Dopóki nie 
znajdzie się dojazdu od obwodnicy to my nie możemy dać zgody na transport tą drogą. 
Radna B. Wójcik 
- to są drogi osiedlowe, są za wąskie aby dać zgodę na taki transport. 
Radny M. Mentel 
- trzeba znaleźć inny dojazd. 
Pan Burmistrz 
- chcielibyśmy uporządkować teren od Leśnej w kierunku MGOZ, zlikwidować 
połamane ogrodzenie, posadzić sosny, ustawić ławeczki i kosze, tak samo za 
budynkami Zacisza, p. Pajdy i działka p. Capigi – tam chcielibyśmy zrobić drogę 
asfaltową i urządzić teren zielony. 
Pan K. Chmaruk 



- poprosił o opinię w sprawie wypożyczenia wodnego placu zabaw, które służyłyby 
zabawie dla całych rodzin. Byłaby to pewnego rodzaju reklama OSiR. Udostępnione 
byłoby przez tydzień w ramach wykupionych biletów. Wypożyczenie plus transport to 
koszt 3000zł. Damy ogłoszenie w prasie, na stronie internetowej i przygotujemy 
plakaty. 
Pan Przewodniczący 
- uważam że jest to dobry pomysł aby przyciągnąć więcej klientów. 
Radny W. Tabor 
- wyjazd od Majowej brak widoczności, nie widać czy jest znak. 
Radny Z. Konieczny 
- pracownicy ZUK zwracają się z problemem że przy drodze wzdłuż LHS od 
Gniewięcina do Klimontowa mają problem zimą z jej odśnieżaniem, ponieważ 
zwisające gałęzie utrudniają przejazd i wybijają im lusterka. 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął  obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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